EAE

EURASIAN ECONOMIC UNION DECLARATION OF CONFORMITY

Applicant MIR TEKHNOLOGIY, LIMITED LIABILITY COMPANY

Location (address of the legal entity) and place of activity: ulitsa Admirala Rudneva, 4, floor 6, premises IV, office 613, Moscow 117041

Primary State Registration Number 1187746469096.

Telephone: 74954814150 E-mail: MirTekhnologiy@gmail.com represented by General Director Ekaterina Andreevna Savenok declares that geared motors and electric motors of series and types in accordance with Appendix No.1 on 1 sheet.

Manufacturer Rossi A.p.A.

Location (address of the legal entity) and place of manufacturing activity: Via Emilia Ovest, 915/A, 41123, Modena, Italy

The products are manufactured in accordance with the Low Voltage Directive 2014/35 / EU.

EAEU CN of FEA (EAEU Commodity Nomenclature of Foreign Economic Activity) code(s): 8501510001, 8501523000, 8501522001, 8501529002, 8501529009, 8501538100

Series **meets the requirements of**

Technical Regulations of the Customs Union On Safety of Low-Voltage Equipment (TR CU 004/2011) **This Declaration of Conformity adopted on the basis of**

manufacturer's test certificates No. 727, 728, 729, 730, 731, 732 dated 19.12.2018, operations manual, and datasheet

Declaring plan: 1д

Additional Information

GOST 12.2.007.1-75 Occupational Safety Standards System. Rotating Electrical Machines. Safety Requirements. Storage conditions shall meet the requirements of GOST 15150-69.

The shelf life (service life, expiration date) is specified in the operating documentation attached to the product.

This Declaration of Conformity is valid starting from the registration date till 28.04.2026 inclusive.

/signed/ (signature)

Ekaterina Andreevna Savenok (Applicant's full name)

Stamp: MIR TEKHNOLOGIY, LIMITED LIABILITY COMPANY

Stamp here

Registration number of the Declaration of Conformity EAЭC N RU Д-1Т.РА01.В.46017/21

Registration date of the Declaration of Conformity 29.04.2021

EURASIAN ECONOMIC UNION

Appendix No. 1 Sheet 1 to the Declaration of Conformity EAEU N RU Д-IT.PA01.B.46017/21 List of products subject to the EAEU TR Declaration of Conformity

EAEU CN of FEA (EAEU Commodity Nomenclature of Foreign Economic Activity) code(s)	Name, types, brands, product models, component parts of a product or a kit	Documentation the products are manufactured under
	Geared motors and electric motors, series and types:	Directive 2014/3 5/EU Low Voltage
8501510001, 8501523000	Geared motors series A, types: V, IV, 2IV; series E, types: 2I, 3I; series G, types: I, 2I, 3I, 4I; series G, types: CI, ICI, C2I, C3I; series EP, types: 1EL, 2EL, 3EL, 4EL, 5EL, 2EB, 3EB, 4EB, 5EB	
8501510001, 8501523000, 8501522001, 8501529002, 8501529009, 8501538100	Electric motors series HB, HB2, HB3,HE, HE3, HBZ, HB2Z, HB3Z, HEZ, HE2Z, HE3Z, HBF, HB2F, HB3F, HBV, HB2V, HB3V, 5RES, 5REF, 5BS	

General Director

/signed/ signature Ekaterina Andreevna Savenok

(Applicant's full name)

Stamp: MIR TEKHNOLOGIY, LIMITED LIABILITY COMPANY

EHC

ЕВРАЗИЙСКИЙ ЭКОНОМИЧЕСКИЙ СОЮЗ ДЕКЛАРАЦИЯ О СООТВЕТСТВИИ

Заявитель ОБЩЕСТВО С ОГРАНИЧЕННОЙ ОТВЕТСТВЕННОСТЬЮ "МИР ТЕХНОЛОГИЙ"

Место нахождения (адрес юридического лица) и адрес места осуществления деятельности: 117041, Россия, город Москва, улица Адмирала Руднева, дом 4, этаж 6, помещение IV, офис 613

Основной государственный регистрационный номер 1187746469096.

Телефон: 74954814150 Адрес электронной почты: MirTekhnologiy@gmail.com

в лице Генерального директора Савенок Екатерины Андреевны

заявляет, что Мотор-редукторы и электродвигатели, серий и типов, согласно приложению № 1 на 1 листе.

Изготовитель Rossi S.p.A

Место нахождения (адрес юридического лица) и адрес места осуществления деятельности по изготовлению продукции: Италия, Via Emilia Ovest, 915/А 41123 Modena

Продукция изготовлена в соответствии с Директивой 2014/35/EU «Низковольтное оборудование».

Код (коды) ТН ВЭД ЕАЭС: 8501510001, 8501523000, 8501522001, 8501529002, 8501529009, 8501538100 Серийный выпуск

соответствует требованиям

Технического регламента Таможенного союза "О безопасности низковольтного оборудования" (ТР ТС 004/2011)

Декларация о соответствии принята на основании

протоколов заводских испытаний №№ 727, 728, 729, 730, 731, 732 от 19.12.2018 года, руководства по эксплуатации; паспорта

Схема декларирования соответствия: 1д

Дополнительная информация

ГОСТ 12.2.007.1-75 "Система стандартов безопасности труда. Машины электрические вращающиеся. Требования безопасности". Условия хранения продукции в соответствии с требованиями ГОСТ 15150-69. Срок хранения (службы, годности) указан в прилагаемой к продукции эксплуатационной документации.

Декларация о соответствии действительна с даты регистрации по 28.04.2026 включительно.

PH «MND Texhomprun» 11877 (подпись)

Савенок Екатерина Андреевна

(Ф.И.О. заявителя)

Регистрационный номер декларации о соответствии: ЕАЭС N RU Д-IT.PA01.B.46017/21

Дата регистрации декларации о соответствии: 29.04.2021

ЕВРАЗИЙСКИЙ ЭКОНОМИЧЕСКИЙ СОЮЗ

ПРИЛОЖЕНИЕ №1 Лист 1

к ДЕКЛАРАЦИИ О СООТВЕТСТВИИ ЕАЭС N RU Д-IT.PA01.B.46017/21

Перечень продукции, на которую распространяется действие декларации о соответствии ТР ЕАЭС

Код (коды) ТН ВЭД ЕАЭС	Наименование, типы, марки, модели продукции, составные части изделия или комплекса	Обозначение документации, по которой выпускается продукция
	Мотор-редукторы и электродвигатели, серий и типов:	Директива 2014/35/EU «Низковольтное оборудование»
8501510001, 8501523000	Мотор-редукторы серия А, типы: V, IV, 2IV; серия Е, типы: 2I, 3I; серия G, типы: I, 2I, 3I, 4I; серия G, типы: CI, ICI, C2I, C3I; серия EP, типы: 1EL, 2EL, 3EL, 4EL, 5EL, 2EB, 3EB, 4EB, 5EB	
8501510001, 8501523000, 8501522001, 8501529002, 8501529009, 8501538100	Электродвигатели серии HB, HB2, HB3,HE, HE3, HBZ, HB2Z, HB3Z, HEZ, HE2Z, HE3Z, HBF, HB2F, HB3F, HBV, HB2V, HB3V, 5RES, 5REF, 5BS	

Генеральный директор

